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Samrådsförfarande: Synpunkter från Göinge-
bygdens Biologiska Förening 

Från GBF: s sida uppskattar vi dessa samrådsmöten och vill nu framföra följande 
synpunkter: 

• När man nu utför skogliga åtgärder (naturvårdshuggning) runt Mölleröds 
kungsgård måste man beakta att vi har två mulmholkar norr om kungsgården 
och att man naturligtvis är rädd om de gamla ekarna samt att man snarast bör 
röja upp invid och i Våtmark Mölleröd, då denna håller på att växa igen helt 
(få häckande fåglar kvar numera). Till det sistnämnda finns sannolikt pengar från 
statliga Våtmarks-LONA att söka! 

• Skogen öster om Äspehöjden var ursprungligen tänkt som en del av naturreservat 
Hovdala men togs bort p g a ev dragning av höghastighetsjärnvägen just här 
(HIBAB:s styrelse sa nej till reservat och det kom sannolikt påverkan från 
Trafikverket). När Leif Nordin och jag träffade Susanna Isberg (länsstyrelsens 
förvaltare av NR Hovdala), sa hon att kommer området inte att nyttjas av järnvägen, 
kommer länsstyrelsen vilja avsätta området som naturreservat (bl a för att säkra en 
korridor mellan NR Göingeåsen och NR Hovdala; bl a för fladdermöss). Vi påtalade 
detta för HIBAB under samrådsmötet och menade att man måste ha en dialog 
med länsstyrelsen före ev skogliga åtgärder genomförs. Vi bad även 
kommunekologen ta en kontakt med Susanna Isberg i det här ärendet! 

På uppdrag av GBF:s styrelse 

Thomas Johnsson    Elin Svensson 
thomas@clangula.se   elin.svensson94@live.se 
070-331 61 26    073-390 97 55
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